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GASILSKA ZVEZA SLOVENSKA BISTRICA 
 

Z A P I S N I K 

12. redne seje Upravnega odbora in Poveljstva GZ Slovenska Bistrica, ki je potekala v sredo,  

12. 5. 2021, ob 18. uri, v prostorih PGD Poljčane. 

 

Sejo je vodil predsednik GZ Slovenska Bistrica Franc Ačko, v nadaljevanju predsedujoči. 

 
Prisotni:  Jožef Črešnar, Slavko Pitrof, Miran Čoh, Suzana Ramšak, Uroš Kovač, Božidar Vivod, Franc 

Pahič, Aleš Podlesnik, Vlado Kolar, Franc Turk, Nejc Slomšek, Božidar Veber, Dušan 
Goričan, Branko Hojnik, Robert Vogrinec, Viktor Leskovar, Marko Gracej, Matej Gracej, 
Igor Brajlih, Dušan Vižintin, Ladislav Steinbacher, Miran Furek, Miran Gajšt, Tilen Kopše, 
Vinko Kunej, Boris Ramšak, Boštjan Plajh, Luka Rojs, Janko Mlakar, Lovro Metikoš, Jože 
Fifer, Boris Kos, Franc Ačko, Davod Prelog, Lavra Slatenšek.  

 
 
Opravičeni: Mirko Slatenšek, Davorin Vošinek 
 
Člani NO: Ksenija Sagadin, Alojz Kocijančič, Matjaž Leskovar. 
    

Dnevni red: 
1. Otvoritev in pozdrav 

2. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje in 11. korespondenčne seje UO in Poveljstva ter 

kratek povzetek korespondenčne skupščine 

3. Aktualna dogajanja v času epidemije – povzetek korespondenčnega obveščanja 

4. Smernice za delo v prihodnjem obdobju 

5. Poročilo izobraževanje (strojnik, operativni gasilec, ostalo) 
6. Operativne zadeve 

7. Povzetek intervencij v obdobju po zadnji redni seji 

8. Stiki z mediji in objave na družbenih omrežjih v času intervencij in po njih 

9. Državno tekmovanje in ostala tekmovanja v letu 2021 

10. Poročilo o projektu nabave nove ALK 

11. Razno  

Ad1/Otvoritev in pozdrav 

Predsednik zveze Slovenska Bistrica, Franc Ačko je pozdravil navzoče. Dolgo je od kar smo se nazadnje 
srečali.  

Predsedujoči ugotovi, da je seja sklepčna, saj je 31 članov Upravnega odbora in Poveljstva GZ Slovenska 
Bistrica. 

Predsedujoči poda predlog dnevnega reda in le tega poda z dvigom rok v potrditev.  

Sklep št. 1:  
12. redna sej Upravnega odbora in Poveljstva je sklepčna. 

Sklep št. 2:  
Potrdi se predlagani dnevni red. 
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Ad2/Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje in 11. korespondenčne seje UO in 
Poveljstva ter kratek povzetek korespondenčne skupščine 

Predsedujoči povzame zapisnik 10. redne in 11. korespondenčne seje UO in Poveljstva GZ Slovenska 
Bistrica. 

Skupščina v letu 2020 je bila predstavljena na junij, zaradi epidemioloških razmer.  

Ožja zasedba se jev obdobju epidmeije dvakrat srečala in pregledala aktualne stvari ter so vas društva 
o tem prejela dva obvestila. Korespondenčno smo obvestili, da smo izdali en CD, pripravil se je link na 
youtubu (https://www.youtube.com/watch?v=KXf2UjJVSwY), da se to lahko deli. Predsedujoči se 
zahvali vsem sodelujočim za angažiranost in pripravo. V naslednjem šolskem letu se lahko ta posnetek 
uporabi za našo promocijo. Z mladimi smo izgubili precejšen stik in moramo pravočasno aktivno 
pristopiti s prizadevanjem za mladino.  

Predsedujoči povzame tudi koledarsko akcijo društev. Društva so za izvedbo prejela navodila oziroma 
napotke.  

Zahvala za izvedbo korespondenčne skupščine, da so vsa društva oddala pooblastila za svoje delegate 
ter da so delegati vseh društev oddali glasovnice.  

Zapisnik se da na glasovanje. 

Predlog zapisnika je sprejet. 

Sklep št. 3:  
Potrdi se zapisnik 10. redne seje in 11. korespondenčne seje UO in Poveljstva 
 

Ad3/Aktualna dogajanja v času epidemije – povzetek korespondenčnega obveščanja  
 

Predsedujoči povzame dva dopisa, ki sta bila poslana v času epidemije in sicer 7. 10. 2020 in 13. 2. 2021 
z namenom obveščanja članic GZSB o aktualnem dogajanju. 
 
Ladislav Steinbacher poda poročilo o poslanih novoletnih voščilih in dopisu članom komisije za 
veterane. 
 
Suzana Ramšak je obveščala člane mladinske komisije glede informacij, ki so bile aktualne. Vsako 
društvo si je posebej organiziralo in izpeljalo različne aktivnosti: zoom vaje, druženje na daljavo, 
posnetke, obdarovanje ipd.  
 

Ad4/Smernice za delo v prihodnjem obdobju 
 

Predsedujoči predstavi dogodke, ki jih imamo sicer v planu a moramo prilagoditi izvedbo posameznih 
dogodkov glede na epidemiološke razmere, ki bodo v tistem trenutku.  
 
Omogočeno imamo cepljenje preko gasilcev in predsedujoči pove, da je še vedno omogočeno, da se 
gasilci na to prijavijo.  
 
V letu 2021 bo obletnico ustanovitve praznovalo PGD Pragersko.  
 
Prostori gasilske zveze Slovenska Bistrica: Predsednik se je sestal z županom in pregledala sta možnosti, 
žal pa niso še takoj na razpolago. Prenavlja se stara šola in vprašanje če bo tam še prostor, ker so 
pisarne že rezervirane.  
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Najemnina bi lahko bila minimalna, potem ko bo prišlo do take zadeve se bo odločajo kaj se bo izvedlo.  
Za namene prostora smo tudi pustili rezervni sklad, da bodo v primeru ugodne situacije sredstva 
zagotovljena.  
 
Alojz Kocijančič član NO pove, da je pred skupščino potekala seja NO in so pregledali vse dokumente, 
sklepe, računovodsko poslovanje. Poslovanje je bilo skladno in podano poročilo za skupščino.  
 
 

Ad5/Poročilo izobraževanje (strojnik, operativni gasilec, ostalo) 
 
Poveljnik GZ Slovenska Bistrica David Prelog poroča o izvedenih izobraževanjih.  
 
Izobraževanje je bilo prekinjeno, v zimskem delu se je izvajal teoretični del na daljavo (Ig), potem so se 
odprli tudi praktični deli, sedaj je potrebno predložiti dokazilo o negativnem testu ali cepljenju.  
 
Pri tečaju strojnika nam je ostal še zaključek (zaključna vaja in podelitev).  
Operativni gasilec je ostal pri praktičnem delu (od teorije je ostala še samo taktika, ki bo izvedena 30. 
5. 2021 v Laporju). 
Sedaj se bo izvajal praktični del, tečajniki so razdeljeni po več skupinam. Oplotnica, Laporje, Slovenska 
Bistrica, Zg, Bistrica in Tinje.  
 
Nikjer ni več kot 11 tečajnikov v skupini. Obvestila bodo prejeli tečajniki prav tako inštruktorji.  
 
V jesenskem delu je v planu izvedba še tečaja za gasilca pripravnika.  
 
Predsednik je bil na tečaju gasilskega častnika, ni se udeležil zaključnega izpita teorije, udeležil pa se je 
zaključnega praktičnega izpita. Izpostavi težavo, ki jo vidi glede izobraževanj. V naši zvezi smo lani 
pridobili le 3 gasilske častnike. Pove, da ne želi biti častnik dokler se zadeve ne uredijo.  
 

 
Ad6/Operativne zadeve 

 
Predsedujoči preda besedo Dušanu Vižintinu. Pove, da je bil poslan dopis na GZS s strani predsednika 
GZSB ter da je prišel nazaj tudi odgovor, ki naj bo tudi posredovan članom UO in Poveljstva GZSB.  
Na tečaju za GČ izvedenega s strani Podravske regije samo prvič imeli samo eno skupino, prej so bile 
vsaj po dve skupine. Težava je v tem, da morate ljudi prijaviti na tečaje in jih k temu spodbuditi. Sistem 
izobraževanj je trenutno takšen kot je, če je dober ali slab je potrebno na nivoju države uskladiti.  
 
Omogočena je uporaba MiTeam, kjer ni potrebno nič zakupovati. Izobraževanje je izvedljivo sedaj tudi 
na daljavo. Lahko se preko njega poučuje, dodaja gradivo. Je napreden sistem za videokonferenco, 
snemanje, deljenje datotek.  
Imamo dva zaslona, ki sta locirana na dveh krajih (Ptuj in Ormož). Ta zaslona se lahko pripelje tudi v 
zvezo kjer je tečaj.  Oba sta od cele regije in se uskladi glede na tečaj. Letos bo na nivoju regije izveden 
tečaj za NGČ.  
 
Predsedujoči poda tudi informacijo glede gradiva za temeljne učne programe, da se le to pripravlja in 
bo potem usklajeno na celotnem območju Slovenije.  
 
Marko Gracej predstavi težavo, da je tečajnika potrebno na tečaj pripraviti in prepričati glede udeležbe 
in je to zelo težko glede na število ur. 
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Jaka Mlakar predstavi svojo izkušnjo glede izobraževanja in če se odločiš da boš tečaj začel, se potem 
le tega udeležuješ in ga zaključiš.  
 
Dušan Vižintin predstavi urnik tečaja GČ. Trajal je dva popoldneva v tednu od 17.00 do 19.30. 16 takih 
popoldnevov traja tečaj  (2 meseca, 2 popoldneva in potem praktični del). 
 
Tečaj za operativnega gasilca je sedaj združen  iz prejšnjih dveh tečajev in zato zgleda več dejansko pa 
je krajši kot sta bila prejšnja skupaj.  
 
David Prelog se strinja, da je operativni gasilec morda predolg, predlaga da se po tečaju izvedejo 
anonimne ankete in se potem predstavi analiza.  
 
 

Ad7/Povzetek intervencij v obdobju po zadnji redni seji 
 
Poveljnik GZ Slovenska Bistrica David Prelog pove, da je bilo po zbranih podatkih iz aplikacij SPIN in 
VULKANA 364 intervencij na katerih je sodelovalo 4400 operativnih gasilcev. Nastali stroški intervencij 
po ceniku GZS znašajo cca. 230.000 €. 

• Gasilci smo izvažali po dogodkih na: 

• 61 požarov (32 na objektih, 16 na vozilih) 

• 27 nesreč v prometu 

• 17 nesreč z nevarnimi snovmi in onesnaženj 

• 59 tehnična in druga pomoč 

• 167 naravnih nesreč (155 vetrolom) 

• 25 reševanje obolelih oseb tudi helikopterski prevozi in druge nesreče 

• 4. krat le izvoz enote, posredovanje ni bilo potrebno 

 
Operativno področje delovanja gasilskih enot v vseh občinah GZ Slov. Bistrica je zaradi upoštevanja 
omejitev in priporočil s strani GZS in NIJZ bilo še posebej zahtevno, ker je virus SARS-COV-2 še vedno 
neznanka. Tako so se operativne enote poskusile razdeliti v več manjših enot za posredovanje na 
gasilskih standardnih intervencijah, ostale pa so zagotavljale prostovoljno pomoč pri delovanju 
operativnih štabov CZ v posameznih občinah. V začetku je bil med operativcih delno prisoten tudi strah 
pred možnostjo okužbe, zato je bilo nekaj časa na razpolago manjše število moštva. Z novimi 
informacijami o nevarnosti virusa pa se je le-to počasi večalo. Za namen zaščite pred širjenjem virusa, 
so se nabavljala zaščitna sredstva, predvsem obrazne maske (kirurške, FFP2 in FFP3 ter filtrske), 
kapljični kombinezoni, rokavice in razkužila (za lastno uporabo in za razkuževanje prostorov). Dodatno 
opremo za razkuževanje prostorov je še dobila gasilska enota širšega pomena PGD Slovenska Bistrica 
s strani URSZR. 
 
Poveljnik pove, da bo potrebno ažurirati načrte aktiviranja. Na zvezi se pripravljajo predlogi, ki bodo 
potem na OGP-ju usklajeni.  
 
Od 1. 4. 2021 gasilci sodelujemo kot opazovalci pri cepljenju. Naš namen je da, tistega ki je cepljen 
opazujemo in ga vljudno opozorimo, da je dobro da po cepljenju nekaj minut posede. Vsa društva so 
že sodelovala, vsa so dala nekoga, sedaj poteka drug krog.  
Vsi ki pomagajo v teh časih lahko prejmejo covid dodatek za nevarno delo po 115. členu zakona o 
interventnih ukrepih. Voditi je potrebno evidenco. Ob tem društva izpostavijo, da imajo težavo z 
zagotavljanjem ljudi in da tega ne bo možno izvajati v nedogled.  
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Predsedujoči predstavi pismo poveljnika PGD Zg. Bistrica Dušana Goričana glede nesporazuma, ki so 
ga imeli s PGD Slovenska Bistrica. Težave so zaradi meje rajonov in vpisov le teh. Vsi prisotni so prejeli 
o tem obvestilo preko maila. Odpre se razprava po kateri se dogovorijo, da meje ostanejo kot so bile v 
preteklosti.  
 

 
Ad8/Stiki z mediji in objave na družbenih omrežjih v času intervencij in po njih 

 
Predsedujoči povzame problematiko po intervenciji Osankarica in preda besedo Dušanu Vižintinu.  
Ker so se na zadnji večji intervenciji na Osankarici pojavile težave glede pojavljanja fotografij na 
družbenih omrežjih na kar je opozoril Marko Gracej se je pred sejo dogovorilo glede predstavitve o 
primernosti objavljanja fotografij in zapisov o intervencijah. Ta predstavitev je bila na dnevu 
predsednikov in poveljnikov ter se je prosilo Dušana Vižintina, da to na današnji seji predstavi. 
 
Dušan Vižintin izvede predstavitev policije glede primernosti objavljanja na družbenih omrežjih (kar se 
ne sme in na kaj je potrebno še posebej paziti). Dolžni smo komunicirati z javnostjo moramo pa biti pri 
tem previdni. Vsi novinarji spremljajo spin, iz vsake stvari želijo narediti bum. Novinarji kličejo gasilce, 
se udeležijo intervencije in želijo dodatne informacije. Na poveljniku vsakega društva je da s svojimi 
operativnimi gasilci o tem govori in jih opozori, kar ni primerno za objavo in da s fotografijo predstavlja 
ne samo sebe, predstavlja društvo, GZ in celotno organizacijo. 
 
 

Ad9/Državno tekmovanje in ostala tekmovanja v letu 2021 
 
Tekmovanja so bila vsa predstavljena. Izveden je bil samo državni kviz, ki je potekal na daljavo.  

 
Predsedujoči preda besedo Dušanu Vižintinu.  
 
V soboto, 8. 5. 2021 je bila izvedena vaja starejših gasilk in gasilcev v Oplotnici. Sodelovalo je 10 moških 
in 4 ženke tekmovalne enote. Vaja je potekala na princip mehurčkov, sodniki v maskah, ekipe pridejo 
in izvedejo vajo ter zapustijo tekmovalni prostor. Zahvala vsem sodnikom, ki so prišli soditi čeprav je 
bilo obvestilo komaj tri dni pred samo vajo. Otvoritve in zaključka ter prehrane ni.  
 
Državno tekmovanje je predvideno 5. 6 .2021 in 6. 6. 2021 v Celju. Potekalo bo na enak način kot je 
bilo za pokalno tekmovanje veteranov. Prijavljenih je 473 tekmovalnih enot. Sodniki bodo morali imeti 
teste in vse potrebno, da bodo lahko sodili. Trenutno so dogovori, da bi postali člani olimpijskega 
komiteja Slovenije , da bi lahko na takšen način bilo izvedeno tekmovanje.  
GZS in ostale organizacije nismo športne inštitucije zato za nas pogoji ne veljajo kot za ostale športne 
panoge. GZS želi pridobiti potrdilo ministrstva, NIJZ-ja, ki bi podprli izvedbo takega državnega 
tekmovanja. Nobeno ministrstvo tega žal ne želi izdati.  
Rok za skrajno odločitev o izvedbi je bilo 30. 4., tekmovanje ni bilo odpovedano, zanaša se na odlok za 
izvedbo vaje. Za izvedbo tekmovanja se bo uporabil nov program, na spletni strani se bodo rezultati 
lahko spremljali v živo. Katera tekmovalna enota je naredila vajo, v kakšnem času ter koliko kazenskih 
točk je prejela. V primeru pritožbe bo označeno in bodo za to tekmovalno enoto na koncu 
predstavljena odločitev ocenjevalnega odbora.  
 
Ladislav Steibacher v segmentu starejših članov pove, da imamo dve dobri ekipi starejših gasilcev naše 
zveze, ki sta prijavljeni na državno tekmovanje. Predlaga da bi z iskanjem tekmovalca pomagali PGD 
Videž, da bi se tudi njihova nastopila v Celju.  
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Ad10/Poročilo o projektu nabave nove ALK 
Predsedujoči predstavi trenutno stanje glede nabave nove ALK. K skupni nabavi sta pristopili Občina 
Slovenska Bistrica in Oplotnica z dogovorjenim finančnim vložkom. Predsedujoči pove da je bil prisoten 
tudi na občinski seji Občine Makole kjer so predstavili situacijo in občino povabili k sodelovanju, s 
čemer se svetniki niso strinjali. Za Občino Poljčane je prišel odgovor, da finančno ne bodo pristopili 
zaradi nabave reševalne ploščadi v letu 2018, ponudili pa so medsebojno sodelovanje.   
 
 

Ad11/Razno 
Objavljena bo tabela za članarino in rezervni sklad. Društva naj zneske po obračunski tabeli poravnajo 
na TRR GZSB roka.  
 
Potekala bo kolesarska dirka, vse informacije bodo poslane na mail. 
 
 
Naslednja seja bo v prostorih PGD Kebelj. 

Seja je bila končana ob 20.20  uri. 
 
 
Zapisala:   
Tajnica GZ Slovenska Bistrica,     Predsednik GZ Slovenska Bistrica, 
Lavra SLATENŠEK      Franc AČKO 
 

 


